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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO  

DŇA 29.06.2023 o 18.00 HOD. 

na Obecnom úrade v Tibave – malá sála 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

 

STAROSTA OBCE:   Marián Čuhanič 

 

 

POSLANCI:  Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter,  

 Lukačko Marcel, Mgr. Bilohlávek Dávid, Mgr. Kasič Marek, Viňanská 

Marcela 

 

  

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

 

Ďalej prítomní: Fečiková Paula 

 

          

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 29.6.2023 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných. Na zasadnutí boli prítomní 7 zo 7 poslancov, preto bolo konštatované, 

že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr. Dávid Bilohlávek a Marcela Viňanská. 

 

 

3. Schválenie programu rokovania 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola riadne 

vyvesená na úradnej tabuli obce.  

O doplnenie do programu OZ požiadali : 

Poslanec Peter Kudelás : sociálne zázemie ( šatne ) FK Tibava 

HKO - Stanovisko HKO ku záverečnému účtu obec Tibava za rok 2022 

            Správa z vykonanej následnej finančnej kontrolnej činnosti I. polrok 2023 

            Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

 

A) Všetci prítomní poslanci schválili zapisovateľa i overovateľov zápisnice.  
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B) Všetci prítomní poslanci schválili program Obecného zastupiteľstva konaného 29.6.2023.  

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 

Mgr. Marek Kasič, Marcela Viňanská,) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z OZ 30.5.2023 
08/2023 FK Tibava - Písomný súhlas vlastníka nehnuteľnosti s realizáciou projektu - splnené 

09/2023 A) zapisovateľ zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 30.05.2023. 

Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková . - splnené 

B) overovatelia zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 30.5.2023. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Marián Marcin a Mgr. Barbora Šulganová.- splnené 

10/2023 kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tibave konaného dňa 

17.3.2023 – berú na vedomie 

11/2023 zmluva o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Tibava v roku 2023  

pre Rímskokatolícku farnosť Nanebovzatia Panny Márie, Tibava vo výške 2 000 €. - splnené 

12/2023 prevod nehnuteľného majetku obce (pozemku), kúpnou zmluvou, na nadobúdateľa: Miloš 

Paulo, za kúpnu cenu 1,- €, ako prípad hodný osobitného zreteľa - splnené 

13/2023 zapojenie sa obce do projektu „Riešenie detského a workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v 

obci Tibava“ s 5 % spoluúčasťou obce. - splnené 

14/2023 FK Tibava - Písomný súhlas obce Tibava, ako vlastníka nehnuteľnosti parcely reg. C č.16 a 

parcely reg. C č. 96 v katastrálnom území Tibava, s realizáciou projektu Rekonštrukcia hracej 

plochy na futbalovom ihrisku vypracovanom FK Tibava, v. z. Lukáš Kudelás. - splnené 

15/2023 návrh a uznesenia Zo ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO 

DŇA 30.05.2023 – splnené, uznesenia podpísané zverejnené 

 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie kontrolu plnenia z OZ 30.5.2023. 

 

5. Schválenie návrhov VZN - VZN 1/2023, VZN 2/2023 
Starosta obce predniesol opravený návrh VZN 1/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Tibava a opravený návrh VZN 2/2023 o zásadách odmeňovania 

poslancov O becného zastupiteľstva obce Tibava. Návrhy nemali žiadne pripomienky.   

 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú VZN 1/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Tibava 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská, Mgr.Marek Kasič ) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú VZN 2/2023 o zásadách odmeňovania poslancov Obecného 

zastupiteľstva obce Tibava. 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská, Mgr. Marek Kasič ) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

6. Schválenie návrhu Záverečného účtu obce Tibava za rok 2022  
Starosta obce dal slovo HKO Jaroslavovi Majorošovi, aby oboznámil OZ so svojim stanoviskom ku 

záverečnému účtu obec Tibava za rok 2022. HKO dal do vedomia na preverenie jeden záväzok 



Strana | 3  

 

z vyúčtovania preddavku na Referendum v sume 755, 17 €. Tieto prostriedky boli prijaté, ale neboli 

vyčerpané a je potrebné ich vylúčiť z prebytku, avšak podľa údajov obec nemá dostatok 

prostriedkov na vylúčenie. HKO dáva odporúčanie na prešetrenie týchto položiek v rozpočte 

a odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť návrh záverečného účtu za rok 2022. 

 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

obce za rok 2022 a schvaľujú Záverečný účet a celoročné hospodárenie za rok 2022 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská, Mgr. Marek Kasič ) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Doplnenie do programu : 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na rok 2023 / II. Polrok 2023 

HKO predniesol návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý bude následne zverejnený na web stránke 

obci. 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti na rok 2023 / II. Polrok 

2023. 

 

Finančná dotácia z rozpočtu obce Tibava pre FK Tibava -  sociálne zázemie FK Tibava – 

šatne. 

Poslanec Peter Kudelás oboznámil všetkých prítomných, že v súčasnosti prebieha niekoľko výziev 

na sociálne zázemie, avšak bez projektovej dokumentácie nie je možné, aby sa FK Tibava zapojila 

do nejakej výzvy. Pri zapojení sa do nejakej výzvy je lehota na podanie projektovej dokumentácie 2 

mesiace. Vyhotovenie projektovej dokumentácie trvá dlhšie. Poslanec Peter Kudelás preto 

argumentoval, že ak sa chceme zapojiť do nejakej výzvy, musíme mať pripravenú projektovú 

dokumentáciu vopred. 

Starosta obce mal otázku ohľadom režijných nákladov a taktiež poznamenal, že v súčasnosti sa 

pripravuje monitorovacia správa za projekt MŠ, kde je potrebné dodržať nejaké hodnoty v spotrebe 

energií, a aby sa obec nedostala do nejakých sankcií v prípade vyšších hodnôt v monitorovacej 

správe za rok 2022 bude potrebne oddeliť MŠ a FK na samostatné odberné miesta ešte v tomto 

roku. Na čo mu bolo odpovedané, že nová budova vyrieši v budúcnosti tento problém, keďže bude 

mať svoje vlastné prípojky.  

HKO podotkol, že sa jedná o dlhodobú investíciu, ktorá bude prospešná i pre obec, hlavne i pre 

budúce akcie, ktoré sa budú môcť realizovať i na ihrisku, kde bude k dispozícií pitná voda či WC 

pre občanov.  Poslanec Peter Kudelás dal návrh na hlasovanie za dotáciu z rozpočtu obce pre FK 

Tibava na vypracovanie projektovej dokumentácie – šatne a to vo výške 3 000 €. Starosta obce dal 

slovo poslancom, aby sa každý z nich vyjadril. Poslanci diskutovali. Poslanec Mgr. Marek Kasič 

mal otázku, či bude budova disponovať i nejakou spoločenskou miestnosťou, ktorú bude možné 

využívať i na iné účely a i pre niekoho iného než FK Tibava. Na to mu bolo odpovedané, že áno. Na 

otázku poslankyne Marcely Viňanskej, kde sa počíta, že bude stáť táto budova, jej bolo 
odpovedané, že jediné možné miesto je tam, kde i teraz stojí súčasná maringotka. Poslanec Marián 

Marcin poznamenal, že je tiež za, ale podľa neho je použitie pre také, ako sa tomu hovorí mimo 

futbalové akcie, irelevantné vzhľadom k tomu, že ide o ihrisko. Na čo mu odpovedala poslankyňa 

Mgr. Šulganová, že si to nemyslí. A taktiež poznamenala, že v budúcnosti sa môže organizovať viac 

podujatí, kde sa stretnú občania a využiť pritom ihrisko ako i napríklad na momentálne plánovaný 

športový deň.  Starosta obce dal do vedomia ešte jeden dôležitý detail a to, že prístupová cesta na 

ihrisko nie je vo vlastníctve obci. Je potrebné vyriešiť súhlasné stanovisko od SPF ( Slovenský 

pozemkový fond ). HKO podotkol, že je možné buď zabezpečiť odkúpenie pozemku, ako verejno-

prospešná stavba alebo zabezpečiť právo prechodu – vecné bremeno. 
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Všetci prítomní poslanci schvaľujú finančnú dotáciu z rozpočtu obce Tibava pre FK Tibava vo 

výške 3 000 €. Dotácia je účelovo viazaná na vypracovanie projektovej dokumentácie sociálne 

zázemie FK Tibava – šatne a berú na vedomie podmienku súhlasného stanoviska Slovenského 

pozemkového fondu na užívanie prístupovej cesty k ihrisku Tibava. 

 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská, Mgr. Marek Kasič ) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Správa z vykonanej následnej finančnej kontrolnej činnosti I. polrok 2023 

HKO Jaroslav Majoroš predniesol správu z kontrolnej činnosti za prvý polrok 2023 následne: 

Účtovne doklady a bezhotovostne platby – neboli zistené žiadne nedostatky. HKO vytkol jednu 

faktúru od firmy RAPAS s.r.o., kde chýba presná špecifikácia poskytnutej služby a tovaru vo výške 

491,63 €. Vzhľadom na výšku sumy, by mala byť táto položka rozpísaná.  

Prekročenie čerpanie rozpočtu – knihy 153 % - bolo vysvetlené, že sa jedná o nákup kníh pre MŠ 

Tibava a nákup týchto kníh je plne dotovaný z RÚŠS. 

Prekročenie čerpanie rozpočtu – požiarnici na 150 € - starosta obce vysvetlil, že sa zvýšil poplatok 

za obec zo 60 na 150€ . 

Nevyplatenie mzdy Ing. Jurková – boli zaplatené odvody, uznaný počet odpracovaných hodín 

bývalým starostom obce avšak ministerstvo neschválilo CCP za prácu p. Jurkovej a obec jej tým 

pádom nevyplatila mzdy, otázka HKO bola prečo? Starosta obce informoval, že tento bod programu 

už bol prejednávaný na OZ a bolo rozhodnuté, že ak príde nariadenie súdu, že obec je povinná ju 

vyplatiť, tak ju vyplatí. 

Zápisnice – nie sú zverejnené všetky – bolo vysvetlené, že sa nachádzajú u overovateľov na 

overení. Marcová zápisnica bolo odovzdaná oneskorené na overenie a to z dôvodu choroby, 

sviatkov a prípravy obecnej akcie. Po podpísaný zápisníc overovateľmi a starostu obce budú 

zápisnice zverejnené.  

 

Spolufinancovanie projektu „ Riešenie detského a workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v obci 

Tibava“ z finančných prostriedkov obce Tibava vo výške 999,89 € s DPH. 

Starosta obce vysvetlil, že je potrebné schváliť i samotnú výšky spolufinancovania projektu a preto 

dáva návrh na hlasovanie. 

 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú spolufinancovanie projektu „ Riešenie detského a 

workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v obci Tibava“ z finančných prostriedkov obce Tibava vo 

výške 999,89 € s DPH. 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská, Mgr. Marek Kasič ) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

7. Športový deň – Hurá prázdniny 8.7.2023 
Starosta obce oboznámil všetkých prítomných o prípravách na športový deň, ktorý bude mať 

začiatok od 11 hod. Poslanci diskutovali o programe a dali návrh na doplnenie občerstvenia i o hot-

dogy. 

 

8. Rôzne 
Poslanec Mgr. Marek Kasič oznámil, že sa oficiálne vzdáva odmeny za výkon funkcie poslanca.  

 

 

----------------------------------------------------------------- podpis poslanca dňa,  .................... 
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Právnické služby – starostovi obce bola položená otázka, či je potrebné, aby si obec platila takéto 

služby každý mesiac paušálne, či nie je lacnejšia alternatíva si zaplatiť každú potrebu samostatne. 

Starosta obce odpovedal, že si myslí, že samostatné právne služby by vyšli drahšie. Odstúpenie od 

zmluvy je možné kedykoľvek. Na otázku HKO, ktoré obce využívajú takéto právnické služby, 

starosta obce informoval, že tu v okolí má Záhor, Jenkovce či Vyšné Nemecké. Momentálne právne 

služby využívame na úpravu VZN, prípravu zmlúv a všetkých náležitosti okolo osobitného zreteľa 

či iné poradenské služby. 

 

Poslanec  Mgr. Marek Kasič mal návrh, či by nebolo možné zorganizovať brigádu na vyčistenie a 

upratanie obecného potoka. Poslanci diskutovali o možnostiach údržby a vyčistenia potoka. Starosta 

obce berie na vedomie a dáva tento bod na premyslenie do ďalšieho OZ. 

 

 

9. Návrh na uznesenie 
 

Na základe hlasovania poslancov starosta obce navrhol prijatie uznesení. 

 

Všetci poslanci (7 poslanci) súhlasili s návrhom a schválili uznesenia, ktoré sú prílohou tejto 

zápisnice. 

ZA: 7 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko, 
Marcela Viňanská ,Mgr. Marek Kasič) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Na záver rokovania starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ dňa 

29.06.2023. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  

 

 

 

        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice     Marcela Viňanská                    …............................. 

 

                       Mgr. Dávid Bilohlávek            ..…........................... 

 

 

 

 

 

 


